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Vragen van het lid Laçin (SP) aan de Minister van Infrastructuur en Waterstaat 
over het bericht dat Schiphol deals sluit met omliggende gemeenten 
(ingezonden 15 augustus 2019). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Buurgemeenten maken snel nieuwe 
afspraken met Schiphol», waaruit blijkt dat Schiphol samen met een paar 
gemeenten al afspraken aan het maken is over het terugdringen van geluids- 
en milieuhinder?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de verdeel- en heersstrategie die Schiphol lijkt te willen 
voeren? 

Vraag 3
Zijn er al gemeenten die nu afspraken hebben gemaakt? Zo ja, wat zijn deze 
afspraken dan? 

Vraag 4
Is het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat betrokken bij deze gesprek-
ken? Zo ja, welke waarde hebben de gesprekken dan die u na de zomer gaat 
voeren met de omliggende gemeenten? Zo nee, wat is juridische houdbaar-
heid van de afspraken dan die gemeenten nu gemaakt hebben? 

Vraag 5
Kunt u garanderen dat gemeenten die niet voortijdig zijn begonnen met het 
voeren van gesprekken nu niet «achter het net» vissen bij het terugdringen 
van geluids- en milieuhinder? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen voor het algemeen overleg Luchtvaart van 11 september 
aanstaande beantwoorden?

1 Het Parool, 27 juli 2019 (https://www.parool.nl/amsterdam/buurgemeenten-maken-snel-nieuwe-
afspraken-met-schiphol~bbc1e6c4/)
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